
Korp  Platsbesök vid Erstaviks kvarnvägen Solsidan den 19 juni 2019 
 

Anteckningar från platsbesöket 

 

Var på platsen, vid Erstaviks kvarnvägen samt vid platsen som markerats med kryss i kartbilden 

nedan, vid 19:00 och sedan efter 20:00 

Första besöket endast enstaka korpar och ljudet upplevdes inte som störande. 

Vid andra besöket hade antalet ökat. Jag satt still vid på brant berg minst en kvart och korparna 

upplevdes inte som skygga. Ljudnivån hade ökat men var inte kraftigt störande. Antalet var svårt att 

avgöra då de försvann utom synhåll och sedan kom åter, samma individ eller en annan. De flög både 

riktigt högt och lågt nära mig. De var inte samlade vid platserna runt bebyggelsen, utan flög över 

stora områden, då jag var på platsen. Min bedömning var att det var ovanligt många korpar, 

uppskattningsvis fem till tio stycken. 

För att göra en bättre bedömning utifrån inkommen synpunkt borde jag ha stannat till senare kväll. 

 

 

 

Kajsa Gustavsson 

Vilt- och naturförvaltare 

Nacka kommun 

 

Inkommen till Miljöenheten 2019-09-16 , Ärende M-2019-2195


